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Данная статья посвящена применению закона по аналогии в делах об оспаривании отцовства. 
В статье приводятся правовые основания применения закона по аналогии. Описывается имеющийся 
пробел в семейном праве, а также предлагаются пути его восполнения. Анализируются причины 
отмены судебных актов, мотивированных применением аналогии закона. Даются практические реко-
мендации адвокатам по обеспечению стабильности (устойчивости) судебных актов, мотивированных 
применением аналогии закона.
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Legal Grounds for the Application of Law by Analogy. Ensuring the Stability of Judicial Acts 
Substantiated by the Application of the Legal Analogy

Emi M.A. Golmakova, LL.M. of the Kutafin Moscow State Law University (MSAL)

This article is devoted to the application of the Civil Legislation by Analogy in challenging paternity 

cases. The legal grounds for application of the Civil Legislation by Analogy are described. Also the article 

contains a description of gap in family law and ways of its overcoming. The reasons for reversal of 

decisions, motivated by the application of the Civil Legislation by Analogy. Practical recommendations 

for lawyers on ensuring the stability (sustainability) of decisions, motivated by the application of the Civil 

Legislation by Analogy, are provided.
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